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Abstract (en)
[origin: US2016221217A1] A powder press for producing pressed parts from powdered pressing material has a die plate with at least two dies or
die holes, at least two upper stamps and at least two lower stamps, which cooperate with the die hole, at least one linear drive for each upper stamp
and/or at least one linear drive for each lower stamp, at least one position sensor for each upper stamp and/or each lower stamp between linear
drive and upper stamp and/or at least one position sensor for each lower stamp between linear drive and lower stamp, and a regulator for each of
the linear drives for upper stamps and/or lower stamps respectively. Each upper stamp and/or lower stamp is connected to a force transmission
bridge in terms of function, on which two linear drives act, which are arranged spaced apart in parallel.

Abstract (de)
Pulverpresse zur Herstellung von Presslingen aus pulverförmigen Pressmaterial, mit den folgenden Merkmalen: . eine Matrizenplatte (10) mit
mindestens zwei Matrizen oder Matrizenbohrungen (12, 14), . mindestens zwei Oberstempel (16, 18) und mindestens zwei Unterstempel, die mit der
Matrizenbohrung (12, 14) zusammenwirken, . mindestens ein Linearantrieb für jeden Oberstempel (16, 18) und/oder . mindestens ein Linearantrieb
für jeden Unterstempel (22, 24), . mindestens ein Positionssensor für jeden Oberstempel und/oder jeden Unterstempel zwischen Linearantrieb und
Oberstempel und/oder . mindestens ein Positionssensor für jeden Unterstempel zwischen Linearantrieb und Unterstempel, . jeweils ein Regler für
jeden der Linearantriebe für Ober- und/oder Unterstempel, wobei . jeder Oberstempel (16, 18) und/oder Unterstempel ist wirkungsmäßig mit einer
Kraftübertragungsbrücke (15, 17) verbunden, an der im Abstand zwei parallel angeordnete Linearantriebe angreifen.
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